



Credit: Andreas Heddergott / TUM

DEUTSCH:

An der TUM setzen wir auf langfristige, solide Partnerschaften: Mit dem Chemie-Unternehmen Clariant arbeiten wir bereits seit 10 Jahren erfolgreich im Bereich der Katalyseforschung zusammen. Jetzt haben wir die Rahmenvereinbarung für die Munich Catalysis Alliance (MuniCat) bis 2033 verlängert.

Wir setzen diese Erfolgsgeschichte also fort und nehmen künftig besonders Neuentwicklungen für eine nachhaltige Chemie und deren Überführung in die industrielle Praxis in den Fokus. Damit liefert diese Partnerschaft auch einen wichtigen Beitrag zu unserer TUM Sustainable Futures Strategy 2030, mit der wir die TUM zur Gestalterin einer nachhaltigen Transformation machen wollen.

Das Foto zeigt mich mit Dr. Richard Haldimann, Chief Technology & Sustainability Officer Clariant.

<https://www.tum.de/aktuelles/alle-meldungen/pressemitteilungen/details/tum-und-clariant-erneuern-strategische-partnerschaft>

ENGLISH:

At TUM, we rely on long-term, solid partnerships: We have already been working successfully with the chemical company Clariant in the field of catalysis research for 10 years. Now we have extended the cooperation agreement for the Munich Catalysis Alliance (MuniCat) until 2033.

We are thus continuing this success story and in the future will focus in particular on new developments for sustainable chemistry and their transfer to industrial practice. This partnership also makes an important contribution to our TUM Sustainable Futures Strategy 2030, with which we want to make TUM the shaper of a sustainable transformation.

The photo shows me with Dr. Richard Haldimann, Chief Technology & Sustainability Officer Clariant.

<https://www.tum.de/en/news-and-events/all-news/press-releases/details/tum-and-clariant-renew-strategic-partnership>